
Kära Inner Wheelare! 
 
Jag hoppas att alla mår bra och kan njuta av det vackra vädret, trots karantänen.Visst känns 
det som om vi i klubben har tagit en paus, men ibland verkar den evighetslång och ovissheten 
om framtiden gör vår planering osäker. 
 
Vi i styrelsen har haft kontinuerlig kontakt. Förra veckan träffades vi i Gerds trädgård bland 
annat för att diskutera sommarmötet. För Skanörs Gästis skulle vår bokning inte innebära 
något problem eftersom de följer alla regler. Emellertid  bestämde vi oss för att avvakta 
Folkhälsomyndighetens besked angående åldersgränsen på 70 +. Nu vet vi att gränsen inte 
har ändrats och har därför bestämt att ställa in sommarmötet den 7 juli. 
 
Angående höstens möten återkommer vi. Restaurang Kalk (Four Gardens) har gått i konkurs 
så vi måste hitta en ny lokal. Tyvärr finns det inte många som har en bra teknisk utrustning. 
 
Promenaderna kommer vi att fortsätta med, eftersom många stannar hemma i sommar. Vi 
brukar gå längs Ribersborgsstranden men Agneta Abelson har tagit fram en lista med 
alternativa utflyktsmål. Här får vädret avgöra vilket det blir. 
 
Efter styrelsens beslut har Inger satt in 2000 kronor till BRIS. 
 
Nu önskar jag er alla en riktigt skön sommar! 
 
Varma IW-hälsningar 
Eva Bruzaeus 
 
 


